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ZÁPIS Z ROKOVANIA VEDENIA  
zo dňa 14. januára 2019 

 
 

Prítomní:  Kmeť, Čižmár, Weiss, Lumnitzer, Behún, Cimbala, Pandula, Zibrinyi, Palša, Harčár  
  
Neprítomní O/N:   Modrák / 0 

 

 
 
 
ÚLOHY 
Úloha Jan. 1/2019 
 Pripraviť podporný list kandidatúry prof. Ing. Milana Dada, PhD., nominanta Žilinskej univerzity 
v Žiline za člena Akreditačnej agentúry SR. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 21. 01. 2019 
Úloha Jan. 2/2019 
 Pripraviť implementáciu novelizácií zákonov do štatútov a smerníc TUKE. 
     Z: členovia vedenia 
     T: 28. 02. 2019 
Úloha Jan. 3/2019 
 Pripraviť a rozposlať plánovaný program návštevy predstaviteľov VŠB – TU Ostrava na TUKE. 
     Z: Ing. Harčár 
     T: 18. 01. 2019 
 
 
 
UZNESENIA 
 

Uznesenie Jan. 1/2019 
 Vedenie TUKE súhlasí s podporou kandidatúry prof. Ing. Milana Dada, Phd., za člena 
Akreditačnej agentúry SR. 
 

Uznesenie Jan. 2/2019 
 Vedenie TUKE navrhuje za univerzitu na Ocenenie primátora mesta Košice doc. Ing. Jaroslava 
Porubäna, PhD.   
 

Uznesenie Jan. 3/2019 
 Vedenie TUKE súhlasí s návrhom reštrukturalizácie Propagačnej komisie TUKE na tri úrovne.     
 

Uznesenie Jan. 4/2019 
 Vedenie TUKE schválilo Ciele kvality TUKE na rok 2019. 
 

 

 

 
 
 

 
 

TECHNICKÁ UNIVERZITA V KOŠICIACH 



 

 
INFORMÁCIE 
prof. Kmeť informoval o: 

 výsledkoch hodnotenia rankingovej agentúry The Times, 

 plánovanom stretnutí s bývalými rektormi TUKE 21. januára 2019, 

 termínoch inaugurácií novozvolených dekanov fakúlt na TUKE, 

 potrebe nominácií kandidátov za SRK do Akreditačnej agentúry SR, 

 novele zákona o VŠ a o potrebe implementácii do štatútov a smerníc, 

 príprave programu návštevy predstaviteľov VŠB-TU Ostrava v termíne 31.01.-01.02.2019, 

 potrebe nominácie osobnosti za TUKE na ocenenia mesta a primátora mesta Košice, 

 stretnutí s predsedom SAV 21. januára 2019, 

 podpísanej spolupráci a pracovnom pomere Ing. Tkáča, ako vyslanca TUKE v Taiwane, 

 stimuloch na podporu výskumu a vývoja pre prax, 

 pozvaní na otvorenie Roka dobrovoľníctva v Košiciach. 
 

prof. Lumnitzer informoval o: 

 reštrukturalizácii Propagačnej komisie na tri úrovne, 

 percentuálnom podiely zo školného samoplatcov pre pokrytie nákladov rektorátu, 

 Slovensko-poľskom fóre v Rzesowe. 
 

Ing. Behún informoval o: 

 potrebe schválenia Cieľov kvality TUKE na rok 2019, 

 dopade schválených zákonov v oblasti odmeňovania zamestnancov a rekreačných poukazoch. 
 

PhDr. Zibrinyi informoval o: 

 poslaní vyplnených materiálov pre účely MŠVVaŠ SR. 
 

 

 

  prof. Ing. Stanislav Kmeť, CSc. 
                                                rektor TUKE 

zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD. 


